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posiedzenie komisji rozpocz$o sig o godz. 1 115. Uczestniczyli w nim. Radni (w

skladzie wg listy stanowiqcej zalqcznrkdo niniejszego protokotu), przedstawiciele Miejsko -

Gminnego ZarzqduoSP Jerzy Smacki i Bogdan Witek. Spotkanie przebiegalo wg

nastgpujqcego porz4dku :

1. Rozpoczgcie obrad.

2. Sprawozdanie finansowe OSP podleglych Urzgdowi Miejskiemu i Radzie Miejskiej w

Jgdrzejowie.

3. Sprawy rózne.

4. Zakohczenie obrad.

Ad. l. przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g przywital radnych orazprzybylych goéci i

poprosil o rozpoczpcie obrad.

Ad. 2. Pan Jerzy Smacki przedstawil sprawozdanie finansowe za pierwsze pólrocze 2003

roku (stanowi ono zaLqcznrkdo niniejszego protokotu). Nastgpnie radni przyst4pili do

zadawania pytai:

- p. Smorqg,.Jak jednostki osP rozliczai4sip z otrrymanych pienigdzy?"

- p. Smacki ,,Wszystkie jednostki OSP s4 zobligowane do rozliczenia sip z otrzymanych

irodków. Musz4 przedstawió rachunki, faktury. Na dzieú dzisiejszy wiemy, 2ekupili za

nie mundury z atestem, wgíe, pilg motorow4".

- P. Fiutek..Co zrobila OSP w Chwaécicach z pienigdzmt?"

- p. Smacki ,.leszcze nic. We wniosku napisali, ze érodki te bedq pÍzeznaczone na remont

szkoly, któr4 zaadoptowali na straznicg Majq wymienió drnryi."

- P. Smorqg,,Wszyscy wiemy, ze OSP organizuj4 zabawy. Czy organizatoÍzy oscyluj4 w

kosztach zu2ywanel energii, czy rachunki te oplaca Urzqd Miejski?"

- P. Smacki odpowiedzial,,Na dzieú dzisiejszy placi zanieUrz1d Miejski. Z zysków straz

pokrywa koszty remontów stra2nicy, zaspokaja aktualne potrzeby jednostki OSP-

Pieniqdze te nie sqprzeznaazane ani na pensje, ani na premie dla strazaków."

- P. Fiutek zap5rtal ,,Czy zyski z zabaw, festynów poszczególnych straznic s4 ksiggowane?"

- P. Smacki ,,Tak. Jest to obowi4zek kazdej jednostki, prowadz4 one wewn9trzny spis

zysków i strat. Pieniqdze po takich imprezach s4 wplacane do skarbnika. Ponadto na

koniec roku kalendarzowego wszystkie jednostki OSP musz4 sip rozliczyó w Urzqdzie

Skarbowym"



- P. Smor4g,,Mam pytanie odnoénie inwestycji. W jakim stopniu zaawansowanla s18

znajduj4 jak dfugo jeszcze potrwaj4 i kto je rozlicza?"

- P. Smacki ,,obecnie rozpoczgte s¡trzy inwestycje: w Rakowie, w Lysakowie i na Wolicy.

W Rakowie ukoúczono przybudówkg, w dwóch pozostalych trzeba wykoúczyó wnqtrze.

Ich koniec nast4pi za dwa, trzy lata. JeÉli chodzi o rozliczanie inwestycji to jest to w gestii

odpowiedniego wydzialu w Urzgdzie Miejskim."

- Glos ponownie zabral przewodnicz4cy Pawel Smor4g ,,Kto decyduje o tym, 2e trzeba

wyremontowaó straznicQ, czy wybudowaó now4w danej wsi?"

- P. Smacki odpowiedzial,,LJrzqdMiejski. Kazdajednostka OSP sklada do urzpdu wniosek.

Muszg przyznaó. iz czgsto jest tak, 2enaszzarzqd dowiaduje sig o budowie juz po jej

rozpoczgciu"

- Do dyskusji wlqczyl sip radny Barañski pytajec ,,Ile w budzecie na 2003 rok przyznano

na inwestycje w Rakowie, Wolicy, Lysakowie?

Poniewaz przedstawiciele zarzqdu nie potrafili udzielié doHadnel odpowiedzi o vyiaSnienia

poproszorto Skarbnika Gminy p. Bttzenq Ciepluch.

- P. Ciepluch,,W projekcie uchwaty bylo 40 tysigcy, ale radni zglosili poprawki i

ostatecznie zatwierdzono kwotq 24 tysigcy. Wygl4da to nastppuj4co.

Lysaków - 12 tysigcy (z proponowanych 15 tysigcy)

Wolica - 8 tysigcy (z proponowanych l5 tysigcy)

Raków - 4 tysigcy (z proponowanych l0 tysigcy)

- Gios ponownie zabral radny Baraúski ,,W sprawozdaniu przedstawionym nam przez

panów, w paragrafie dotycz4cym zu2ycia energii jest podana kwota ogólna. Czy nie

mo2na byloby pisaó tego konkretniej - ile zu2ywa poszczególna jednostka OSP?"

- P. Ciepluch ,,Niestety nie, mamy tak skonstruowany program komputerov'¡y 2e nie da sig

tego dopisaó. Mozna natomiast to sprawdzió w naszym wydziale. Dane te znajdujq sig w

teczkach poszczególnych j ednostek OSP"

- P. Smor4g ,,Czy majqpanowie leszczejakieé pytania do pani Skarbnik lub panów z

zarzqdu? Nie. To dzigkujg za przybycie" .

Po tym komisja wystosowala nastgpuj4ce wnioski:

1. Komisja wnioskuje, zeby w érodkach finansowych przyznanych dla jednostek OSP

wigcej pieniqdzy przeznaczyó na zakoúczenie inwestycji obecnie istniej4cych.

2. Komisja wnioskuje, aby nowopowstale inwestycje byly zaopiniowane przez Miejsko -

Gminny Zarzqd OSP i zaakceptowane przez Radg Miejsk4 w Jgdrzejowie.

Ad. 3. W sprawach róznych komisja powrócila do swojego wniosku o odwolanie kierownika

wodoci4gów p. Lato.



p. Smor4g,,na ostatniej sesji padl wniosek naszej komisji o odwoianie kierownika

Zal<l.qduWodoci4gów i Kanalizacji p Lato. Pani Radca mgr Kiwiorska powiedziala,2e

aby tego dokonaó musi byó powolana uchwala o jego odwolaniu. Powstaje tu pytanie' czy

komisj a ma inicjatywg uchwalod awcz{"

p. Kiwiorska ,,Inicjatywg uchwalodawczq ma Burmistrz.Przewodniczqca Rady Miejskiej,

Komisje. Komisje nie mog4 pisaó projektów uchwal. Mog4 jedynie w formie apelu

zwróció sig do Burmistrza o powolanie takiej uchwaly, przy czym zaznaczam Burmistrz

mo2e, ale nie musi na niego odpowiedzieó."

p. Smor4g ,. my jako komisja juz wielokrotnie zwracaliÉmy sig do Przewodniczqcei Rady

Miejskiej p Elzbiety Wiéniewskiej o zaci4gnigcie opinii u innego radcy prawnego celem

sprawdzenia zasadnoici wprowadzenia nowych stawek i taryf wody i upewnienie sig czy

my jako Rada rzeczywiécie nie mamy prawa do wprowadzania zmian do ww. wniosku.

Do dnia dzisiejszego nie otrzymaliSmy odpowiedzi."

Glos zabrala Przewod niczqcaRady Miej skiej p. El2bieta Wiéniewska,,Panowie

przypomnijcie sobie, z chwil4 gdy bylo juz wiadome, ze odbpdzie siQ szkolenie

prowadzon e przezbylego pracownika krakowskiej RIO, ja pytalam czy nadal mam

wystgpowaó o opinig do innego radcy, czy poczekamy do momentu szkolenie i dopiero po

nim podejmiemy decyzjp. Jak narazie komisja wniosku nie ponowila."

W zwi4zku z powy2szym radny Chatupka wyst4pil do Przewodnicz4cej Rady Miejskiej p

Elzbiety Wi éniewskiej z nastgpuj 4cym wnioskie m :

,,'Wnioskujp o wyst4pienie do RIO w Kielcach z zapytaniem, czy wprowadzenie

taryf za wodg, przy jednoczesnym nie zatwierdzeniu ich przez Radp Miejsk4 jest

zgodne z ustaw4?" (Komisja przyipla wniosek jednogloénie)

Chalupka,ja czegoS w ogóle nie rozumig. O ile mi wiadomo Zaktad Wodoci4gów i

Kanalizacji wykazat duzy dochód na koniec roku 2002. tymczasem umarza mu siQ

podatek, zleca dobrze platne roboty. Jak np. zlecono remont 11 listopada temu wlaSnie

zakladowi? Drog4 przetargu? Czy mole w jakiS inny sposób?"

O wyjaénienia poproszono p. Treliiskiego * naczelnika Wydzialu Budownictwa i Inwestycji

oraz Burmistrza Woániaka.

Burmistrz WoÉniak ,,Bylo to zlecenie ustne, gdy| poprzedni wykonawca odst4pil od tej

inwestycji, uzasadniaj4c, 2e koszt zakupu materialu przewy2szyl jej ogólny koszt. MySlg,

ze gdyby$my ogtosili powtórny przetarg na teinwestycje jej koszty bylyby ieszcze wy2sze-

PoniewaZ istnieje prawna mozliwosó zlecaniarobót zakladom podleglym urzpdowi

wykorzystaliémy ja. Widzg tu dwie korzySci: pierwsza - pieniqdze , które zarobi zaklad



przeznaczy na usprz€towienie; po drugie remonty przeprowadzone przezjednostki

podlegle pozwalaj4 na sprawne i szybsze usuwanie ewentualnych awarii."

Chatupka ,,Czy znanajest kwota jak4 musimy zaplacic za t4 inwestycjg?"

Burmistrz Woániak ,,skladaj4 sip na ni4 koszty materialu plus érednia roboczogodzina ok.

5 zlotych. Na razie przeprowadzamy inwestycjg do kwoty przewidzianej w budzecie czyli

do 50 tysipcy"

Smor4g,,W myÉl ustawy o zamówieniach publicznych powinien byó ogloszony przetarg.

Tymczasem tak nie jest, a zaVJad dostaje kolejn4 dotacjg zurzgdu. Czy s4 jeszcze inne

inwestycj e zlecone temu zakl4dowi?"

Burmistrz Woániak ,,Tak. Likwidacja kanalizacji na ulicy Daszyiskiego, remont przy

ulicy Pilsudskiego."

Przewodni czEcaElzbieta Wiéniewsk a ,,Czy ZaVJad Wodoci4gów i Kanalizacji jest

przeznaczony do prywatyzacj i?"

Burmistrz Wolniak ,,Nie, jezeli juz to bgdzie przeksztalcony w spólkp z.o.o. gdzie

stuprocentowym udzialowcem bgdzie Gmina."

P. Smor4g ,,Czy s4 jeszcze jakieí pytania do goéci?"

Przewodnicz4caEl2bieta Wiéniewska ,,Pozwol4 panowie, 2e przeka2e ieszcze pewne

informacje, oto224 sierpnia mamy dozynki gminne, hóre odbqd4 sig w Rakowie, 20

sierpnia o godzinie 1400 odbgdzie siq wspólne posiedzenie komisji, jego tematem bpdzie

spotkanie z inwestorem, 28 sierpnia bpdzie sesja. Jezeli chodzi o jutrzejszq sesjq to z

porz4dku obrad wycofano punkt 11 - uchwalg o zmianie czgéci miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego"

Smor4g,,Dzigkuj g pani Przewodnicz4cej, panu Burmistrzowi za przyby cie"

Ad. 4 posiedzenie komisji zakohczono o 1445.

Protokolowala:

Masdalena Suszalska-Swieca

Przewodnicz4cy Komisj i

Pawel Smor4g


